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Protokoll Årsmöte i Turebergs villaägareförening för 2023 
 

Tid: Tisdagen 16 april 2024 kl.18.30 
 

Plats: Sollentunasalen i Turebergshuset 
 

Närvarande: ca 85 personer 
 
Dagordning: 
 
§1. Mötets öppnande 
 Solveig Danielsson-Ekbom öppnade mötet. 
§2. Fastställande av röstlängd 
 Anmälningslistan avprickades (85 st inklusive familjemedlemmar) och fungerade som 

röstlängd (65 röstberättigade). 
§3. Fråga om kallelse till årsmötet behörigen har skett 
 Solveig Danielsson-Ekbom redogjorde för kallelsen som denna gång annonserats i 

tidningen Villaägaren nr 1 & 3 2024 vilket når alla medlemmar, skickats ut digitalt via email 

en månad innan årsmötet, samt trycktes och delades ut av styrelsen till de som inte uppgivit 

mailadress till förbundets adressregister 3 veckor innan årsmötet. Godkändes. 
§4. Fastställande av dagordning  

Godkändes. 

§5. Val av ordförande för årsmötet 
Benkt Kullgard valdes till ordförande till mötet. 

§6. Val av sekreterare för årsmötet 
 Maria Pelkonen Hall valdes till sekreterare för årsmötet. 

§7. Val av två justerare jämte rösträknare 
Urban Steen och Inger Jälmeryd Bäckman valdes till justerare. 

§8. Styrelsens årsberättelse för 2023 

 Solveig Danielsson-Ekbom redogjorde för föreningens verksamhet 2023 vilken även 

finns upplagd på hemsidan.  

- Styrelsen presenterades, 7 styrelsemöten har hållits under året, mötena har skett 

hemma hos Viveca Goude och Gunilla Sundin i styrelsen för att spara in på 

mötesrumskostnader.  

- Föreningen har tappat medlemmar 2023 och har 1050 medlemmar med en 
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förnyelsegrad på 85% vilket är väsentligt högre än genomsnittet 74% som förnyar sitt 

medlemskap i Sverige. Tappet beror till störst del på att nya medlemmar inte längre 

ansökte till lokala föreningar utan hamnade som direktmedlemmar till förbundet 

centralt och steget att därefter ansluta till en lokalförening har varit krångligt och inte 

användarvänligt. Nya jurister på förbundet har nu gjort en annan tolkning av GDPR 

och medlemmar kan nu lättare ansluta sig till en lokalförening direkt vid tecknandet av 

medlemskap i Villaägarna.  

- Föreningen har fortsatt god ekonomi vilket redogörs i §9.  

- Två höstmöten hölls med fullsatt deltagande på Edsbergs slott. Peter Holstad höll ett 

föredrag ”Sollentuna från myt till verklighet” som var uppskattat, liksom SEOM som 

berättade om hållbarhet inom återvinning och Annette från Bloms Blommor som 

visade årets jultrender.  

- Turebergs villaägareförenings styrelse har uppmanat förbundet att agera nationellt för 

de höga elpriserna. Föreningens ordförande Solveig Danielsson-Ekbom har valts in 

till riksförbundets valberedning. 

- Styrelsen har årligen möten med kommunledningen där parkering, trafik, förtätning, 

pendeltrafik och trygghet varit 2023 års prioriterade områden. Vi är liksom tidigare år 

remissinstans för byggplaner i kommunen. 

- Föreningens medlemmar har tillgång till nationella förmåner genom medlemskapet 

men även ca 30 lokala förmåner i Sollentuna. 

Årsberättelsen godkändes. 

§9. Resultat- och balansräkning per 31.12.2023  
 Balans- och resultatrapporter delades ut och föreningens kassör Johanna Jäder 

redogjorde för årets resultat, ekonomin är fortsatt god, en avvikelse mot budget härrör från 

större tappat medlemsantal än förväntat vilket ger mindre medlemsintäkter (70kr/medlem), 

det kom även en försenad faktura för höstmöteslokalen 2022 som togs i år. Den största 

kostnaden för föreningen är tryck- och portokostnader för inbjudningar så 2023 sponsrades i 

stället Sollentunas ungdomar som delade ut dessa till alla medlemmarna. Vi deltog på 

riksförbundets kongress vilket utgör en extra kostnad, men enligt budget. Ekonomiska 

redogörelsen godkändes. 

§10. Revisorernas berättelse 
        Revisionsberättelsen föredrogs av Karl Hugo Werner och bokföringen är i god ordning 

och har skötts med god omsorg. Godkändes. 
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§11 Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen   
        Styrelsen beviljades ansvarsfrihet. 

§12. Förslag till budget för kommande verksamhetsår 2024 
 Johanna, vår kassör gick igenom budgetförslaget. Från 2024 kommer inbjudningarna 

skickas digitalt via email i möjligaste mån för att spara in än mer på kostnaderna, vilket redan 

gjordes till detta årsmöte. Ersättning till valberedningen som lägger ner stort arbete att hitta 

styrelsemedlemmar diskuterades. Riksförbundet har värvningskampanj och ger 

lokalföreningar 400 kr per ny medlem år 1. Vi vill 2024 göra ett försök att värva fler 

medlemmar lokalt genom att medlem och ny medlem får trisslott. Budgeten godkändes. 

§13. Fastställande av antalet ledamöter och suppleanter 
 Inga ändringar utan valberedningens ordförande Dennis Ståhlberg föreslog och mötet 

biföll oförändrat 7 ordinarie inkl ordförande samt 3 suppleanter. 
§14. Val av ordförande för kommande verksamhetsår 
 Solveig-Danielsson-Ekbom omvaldes till ordförande för ett år. 

§15. Val av övriga styrelseledamöter 
  Valberedningen föreslog omval av ledamöter Viveca Goude och Gunilla Sundin samt 

nyval av Hans Brandtberg i 2 år. (Fredrik Lidby, Johanna Jäder samt Per Wernerman har ett 

år kvar på förra årets val.) Godkändes. 

§16. Val av suppleanter 
 Valberedningen föreslog omval av sittande suppleanter ett år: Ann-Marie Lloyd, Maria 

Pelkonen Hall och Anders Höglund. Godkändes. 
§17. Val av två revisorer och revisorssuppleant 
 Valberedningen föreslog omval av revisor Karl Hugo Werner och Peter Anderzén till 

revisorssuppleant. Godkändes. 
§18. Val av valberedning 
 Mötet omvalde Dennis Ståhlberg till Valberedningen. Under mötet efterlystes ytterligare 

representant och medlemmen Urban Steen anmälde sig och nyvaldes med glädje av mötet. 
§19. Fastställande av årsavgift 
 Enligt budgetförslaget för 2024 biföll mötet att lämna årsavgiften till lokalföreningen 

Turebergs Villaägareförening oförändrad till 70:-/år. 
§20. Fastställande av kostnadsersättning för styrelsen 
 Oförändrad från tidigare år. 
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§21. Inkomna ärenden och motioner 
 Inga. 

§22. Övriga frågor 
 Inga. 
§23. Mötets avslutades 
 Årsmötets ordförande Benkt Kullgard avslutade mötet och tackades av styrelsens 

ordförande Solveig Danielsson-Ekbom. 

 

 

Årsmötets sekreterare: Justerare: 

 

 

Maria Pelkonen Hall      Urban Steen                          Inger Jälmeryd Bäckman 
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